Taiwan Defense Alliance

PUBLIC ANNOUNCEMENT

保護台灣大聯盟   

公告

協助在美國台胞申請國民護照
RE: APPLICATION FOR US NATIONAL PASSPORT BY ROC PASSPORT HOLDER CURRENTLY RESIDING IN USA

主旨： 保護台灣大聯盟願意義務協助，目前居住在美國五十州而持有中華民國護照者，可直接在美國境內申請美國國民護照
親愛的旅美台灣同胞們：
We would like to introduce you to our "Declaration of the Taiwan Status" which was published in the TAIWAN DAILY NEWS, page 3, on April 6, 2006, in an English - Chinese bilingual format. That Declaration is on the internet here in English -- http://www.taiwanadvice.com/declare.htm 

在此介紹給各位我們新發表的「台灣地位宣言」，此文件是保護台灣大聯盟在3月29日在台北面交給美國在台協會的官員，並且發表於台灣日報4月6日第三版全文以漢英對照刊出。中文版本現在也掛在網路上。請參考以下網址：
http://www.taiwanadvice.com/declarrch.htm
Using our legal formulation, it is now possible for an ROC passport holding native Taiwanese person in the USA to apply directly for a US national passport !! 

保護台灣大聯盟依據美國相關法律，願意協助目前旅美而居住在美國五十州內之台灣籍同胞，持有中華民國護照者，直接在美國申請美國國民護照（非公民）！
We are not an immigration agency, however we can provide email counseling to any interested and qualified persons in the USA who want to complete this procedure on a DIY (Do-It-Yourself) basis. The fees you pay are paid to the US government, we don't charge anything. 

我們不是移民公司，但是我們義務提供email輔導給任何有興趣申請美國國民護照的人，如此，這個手續就算是你自己完成的。至於相關費用，當事人所支付的所有費用只是美國政府的規費。保護台灣大聯盟對於email資訊的輔導，不收取任何費用。
For a potential applicant in the USA to complete this procedure, it is necessary to have a valid ROC passport and a valid US visa. 

目前居住在美國的人若要完成此手續，必須持有中華民國護照且持有美國的有效簽證。
To begin this procedure, each potential applicant will initially need to provide us with the following information, and/or answer the following questions: 

如果願意進行這項手續，當事人先應該回答以下五個問題，或提供相關資料。
(1) What is the zipcode + 4 digits of your residency address in the USA? 

一、請您寫出美國居住地方的郵遞區號五碼（再加四碼）。
(2) Have you ever served in the ROC military? How many months did you serve? In what month and year were you discharged? 

二、您是否有服過中華民國的兵役？您總共服役多少個月？您除役是（西元）幾年幾月？
(3) Do you have a valid visa in the USA? What type of visa is it?

三、您在美國是不是有有效的簽證，是哪一種的？
(4) What is the number of your ROC passport? Where was it issued? 

四、您的中華民國護照號碼是多少？是在哪裡核發的？
(5) Can you download and fill out a DS-11 application form? The URL is here – 

http://foia.state.gov/FORMS/Passport/ds0011.pdf 

五、您是否可以從網路影印美國護照申請表？這個相關網址如下：
http://foia.state.gov/FORMS/Passport/ds0011.pdf 

We will provide you with the address of the appropriate US government contact office to submit your DS-11 form, and give you a checklist of the necessary accompanying data to submit with it. 

保護台灣大聯盟人員會告訴你這個護照申請表填完與整理相關附件後，應該遞交給美國哪一個官員的辦公室。
Normally, we will have to have several exchanges of email in order to get your information in order. We will provide you with covering letter, statement, and other necessary instructions, including a 35 page legal summary of your eligibility to apply for the US national passport. 

通常我們會需要幾次的email的來往，討論和了解您的個別狀況，如此才能組織並規劃出您所需的附件，同時回答您對於申請手續的種種疑問。
You may also ask us any questions you have. 

如果你在台灣的親友有任何相關問題，您可以跟我們聯絡。由於整個手續是用英文辦理，希望在email討論的過程中，希望在美國的當事人用英文來通email。
Sincerely, 

Dr. Roger C. S. Lin  
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